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Skavtska kulturna prireditevDrsališče v Jami

Vljudno vabljeni v  

KULTURNO MOČVIRJE 2009
in na

OTVORITEV KNJIŽNICE BREZOVICA

v soboto, 7. februarja, ob 18. uri, 
Podpeška cesta 2, Brezovica (nad trgovino Mercator).

OBČINA BREZOVICA
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Županova beseda
Spoštovane občanke in občani!

Kar nekaj časa potekajo intenzivni pogov-
ori in usklajevanja za vzpostavitev druge linije 
mestnega prometa v naši občini, ki bo po-
tekala preko Črne vasi in Podpeči do Jezera. Po 
vrsti ogledov in naloženih ukrepov, je Mestni 
občini Ljubljana le uspelo pridobiti soglasje 
Agencije RS za okolje, ki dovoljuje zacevitev jar-
kov in izgradnjo postajališč ob črnovaški cesti. 
Izbran je tudi že izvajalec del in v kratkem lahko 
pričakujemo njihov začetek. Prav tako smo od 
LPP - ja že prejeli načrt linije in okvirni izračun 

stroškov. Seveda je nemogoče natančno napovedati začetek delovanja 
linije, vendar pa lahko zagotovo rečemo, da smo temu zelo blizu.

Veliko aktivnosti namenjamo ureditvi javnega prevoza v občini, 
kamor sodi tudi ureditev kombiniranega železniško - avtobusnega 
postajališča ob železniškem prehodu v Vnanjih Goricah. Ker se bo na 
ta železniški prehod navezovala tudi povezovalna cesta z novim avto-
cestnim križiščem, je bilo potrebno umestitev, razporeditev ter izbiro 
variante opraviti ponovno. Sedaj sta oba projekta dokončno usklajena 
in postopki izdelave dokumentacije nemoteno tečejo dalje.

Dokončno usklajena in začrtana so bila tudi nadaljnja dela na 
Podpeški cesti, ki so se ob prvem izboljšanju vremena tudi začela izva-
jati. Dela bodo potekala po novi, spremenjeni tehnologiji,  roki izved-
be ter dokončanja del pa ostajajo nespremenjeni. Na trasi je še nekaj 

nedorečenih primerov odkupa zemljišč, vendar upam, da bomo z ra-
zumevanjem lastnikov tudi te težave pravočasno rešili in ne bodo do-
datno vplivale na izgradnjo, predvsem pločnikov in kolesarskih stez.

Vse je pripravljeno tudi za začetek gradnje novega mostička na cesti 
med Podpečjo in Jezerom. V času gradnje bo zagotovljen obvoz, ven-
dar bo promet kljub temu določeno obdobje otežen in ker gre obenem 
tudi za šolsko pot, bo dodatna previdnost pri vožnji nujno potrebna. 

Dela na vrtcu v Rakitni kljub zimi praktično ves čas potekajo 
nemoteno in ustrezno napredujejo, postopki za pridobitev gradbenega 
dovoljenja za vrtec v Podpeči pa so v zaključni fazi. Izdelati smo morali 
dodatno hidrološko študijo, pred nami pa je tudi še javna obravnava 
na Agenciji RS za okolje. Vendar pa razpisi za izvedbo del kljub temu 
potekajo, tako da bomo takoj po pridobljenem gradbenem dovoljenju 
pripravljeni in bomo z deli takoj tudi začeli.

Prvo soboto v februarju, dan pred slovenskim kulturnim praznikom, 
bo v novih prostorih nad trgovino na Brezovici, potekalo Kulturno 
močvirje, na katerem se bodo predstavila naša kulturno - umetniška 
društva. Prireditev bo povezana tudi z uradnim začetkom delovanja 
nove knjižnice in seveda vas vljudno vabim, da se prireditve udeležite 
in se obenem seznanite tudi z novo knjižnico, ki gotovo pomeni velik 
korak k večji in ustreznejši dostopnosti literature, periodike in elektron-
skih medijev občanom. 

Metod Ropret, 
župan

�

Iz občinske hiše
Vrtci Brezovica 

Na željo mnogih staršev bomo v vsakem Barjanskem listu posre-
dovali tekoče stanje v Vrtcih Brezovica. Do konca decembra 2008 je 
bilo na čakalni listi za prostor v naših vrtcih 39 otrok, ki so bili obenem 
upravičeni do mesečne subvencije občine v višini 100 EUR. Občina je 
tako v januarju izplačala približno 13.300 EUR za subvencije staršem, 
katerih otrokom nismo uspeli zagotoviti prostora v naših vrtcih. Z 
januarjem 2009 imamo 13 novih upravičencev do subvencije. Glede 
na to, da se občina zaveda, da z mesečno subvencijo ne more rešiti 
prostorskega problema, upa, da vsaj delna finančna pomoč pomaga 
staršem pri reševanju tega problema. Občina se je tudi že dogovorila z 
vodstvom vrtca o tako željenem (s strani staršev) skupnem Pravilniku o 
sprejemu otrok v vrtce. Namesto doslej dveh prednostnih list za vpis v 
vrtec (Podpeč in Vnanje Gorice), bo veljala ena sama lista oz. Pravilnik 
o sprejemu otrok, ki le-teh ne bo teritorialno ločeval. Tako bodo imeli 
starši iz Vnanjih in Notranjih Goric ter Brezovice enake pogoje za vpis v 
novo odprte oddelke v Podpeči v letu 2009 kot tisti iz Podpeči. 

Izjema v pravilniku za letošnje leto bo samo vrtec Rakitna. Ker se 
predvideva odprtje dveh novih oddelkov na Rakitni s 1. 9. 2009, bodo 
otroci iz Rakitne lahko dobili prostor v vrtcu samo na lokaciji Rakitna. 
To bo veljalo za vse otroke, ki so že sedaj locirani v drugih enotah vrtca 
Brezovica oz. vse tiste, ki bodo na novo vlagali vloge za vpis v naše 
vrtce. V kolikor bodo starši iz Rakitne zavrnili prosto mesto v vrtcu 
Rakitna, ne bodo imeli pravice do prostora v vrtcu na ostalih lokacijah 
v občini, razen v primeru prostih mest. Potrebno pa je dodati, da se bo 
urnik v enoti Rakitna podaljšal in prilagodil željam večine staršev, saj se 
zavedamo časovne odmaknjenosti kraja od doline.

Za potrebe odprtja  novih 4 oddelkov vrtca Podpeč potekajo 
sledeči postopki:

- v decembru smo vložili vlogo za gradbeno dovoljenje, ki pa ga do 

danes še nismo dobili s strani Upravne enote,

- odprt imamo razpis za izvajalca postavitve bivalnega objekta,

- končan je postopek izbire izvajalca gradbenih in obrtniških del za 
gradnjo temeljev vrtca, ki se bo začela takoj po pridobitvi gradben-
ega dovoljenja.

Glede na trenutno stanje predvidevamo, da bomo lahko odprli 
nove oddelke v Podpeči konec pomladi. Vrtec na Rakitni pa je v fazi 
izkopov terena za izgradnjo temeljev. Rok odprtja novih dveh oddelkov 
ostaja 1. september 2009.

mag. Nataša Smrekar, 
podžupanja
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Pojasnilo iz KS Brezovica
V novembrskem Barjanskem listu je bil objavljen članek o povišanju 

cene vode za območje občine Brezovica. Zaradi netočno definiranega 
območja podražitve vode smo že prejeli protestno pismo s strani kraja-
nov KS Brezovica. Krajevna skupnost  kot upravljalec omenjenih vodo-
vodov sporoča, da za lokalna vodovoda (Radna in Zapadni vodovod) 
na Brezovici podražitve vode ne bo. Cena vode bo ostala nespremen-
jena do nadaljnjega. O stanju vode v preteklem letu pa bo v februar-
ski številki Barjanskega lista objavljeno tudi poročilo o kakovosti pitne 
vode na lokalnih vodovodih za leto 2008. 

 KS Brezovica

Ljubljansko barje razglašeno za Krajinski park
Vlada RS je na svoji 182. redni seji, dne 9. 10. 

2008, obravnavala in potrdila predlog Uredbe o 
Krajinskem parku Ljubljansko barje in s tem zavz-
ela stališča do pripomb na osnutek Uredbe. Dne 28. 

11. 2008 je bila Uredba objavljena v Uradnem listu RS, št.112 (str. 
14681-14690), v mesecu decembru, 15. dan po objavi, pa je Ure-
dba postala veljavna. Ustanovitev KP Ljubljansko barje je rezultat 
dolgoletnih prizadevanj za zavarovanje tega izjemnega območja 
narave v neposredni bližini prestolnice. Uredba določa, da se z na-
menom zavarovanja naravnih vrednot, ohranitve biotske raznovrst-
nosti in krajinske pestrosti, kar zajema tudi velik del Občine Brezovi-
ca, to območje zavaruje kot KRAJINSKI PARK LJUBLJANSKO BARJE. 
Več informacij je dostopnih na spletnih straneh:

http://www.ljubljanskobarje.si/

http://www.ljubljanskobarje.si/aktualno.php#vlada

Gradivo je dostopno na:

- Uradno besedilo Uredbe o Krajinskem parku Ljubljansko barje si 
lahko preberete na http://www.ljubljanskobarje.si/doc/uredba.
doc.

- Na besedilo in kartografski del uredbe je prispelo preko 80 pripomb 
občin, združenj, nevladnih organizacij in posameznikov. Strokovna 
stališča do pripomb in pobud na vsebino uredbe si lahko preberete 
na http://www.ljubljanskobarje.si/doc/Stalisca.doc.

Ministrstvo za okolje in prostor

Iz KS Notranje Gorice – Plešivica
Članek v decembrski številki Barjanskega lista v zvezi z zadružnimi 

domovi je prinesel res velik odziv med prebivalci in vsa njihova 
pričevanja in pogledi nam potrjujejo naša razmišljanja, da bi se s tem 
storila velika krivica, saj domova nista bila nikoli nikomur odvzeta in 

sta bila vseskozi v rabi ljudi, ki so jih tudi gradili. O nadaljevanju post-
opka vas bomo sproti obveščali. V začetku novega leta smo dobili tudi 
najnovejšo novico glede gradnje doma za starejše občane. Investitor, 
družba Deos, intenzivno pripravlja vse potrebne dokumente za grad-
njo. Družba se je v ta namen tudi odrekla kandidaturi na razpisu za 
pridobitev koncesije v občini Dol, saj bo vse sile preusmerila v gradnjo 
doma v naši občini. Razgrnitev plana lahko pričakujemo v mesecu dni, 
ko bo na voljo tudi grafični prikaz doma. Zima se je letošnje leto poka-
zala v pravi luči. Hud mraz nas je spodbudil, da smo v športnem parku 
Jama pripravili drsališče. Začetne težave smo skupaj kar hitro prebro-
dili in nastali sta dve ločeni drsališči, ki sta prinesli ogromno radosti, 
predvsem našim najmlajšim. Dva tedna zimskih radosti so izkoristili 
tudi učenci naših šol in vse pohvale, ki ste jih izrekli, so poplačale pro-
stovoljno delo skupine, ki je poskrbela za naravno drsališče. Kot za-
nimivost pa si lahko zapomnimo, da je bila najnižja temperatura -18 
stopinj.  Februar je čas letnih občnih zborov naših društev, tako da se 
jih udeležite in s tem prispevajte k pripravi planov za leto 2009.

Marko Čuden, 
KS Notranje Gorice - Plešivica

Največ zanimanja je bilo za kolesarske izlete
Na štiridnevnem sejmu Turizem in prosti čas na Gospodarskem 

razstavišču, ki je potekal prejšnji teden, se je s svojo stojnico med dru-
gimi predstavila tudi Občina Brezovica. Organizacija sejma se je letos 
nekoliko razlikova-
la od preteklih let, 
saj je Slovenska 
turistična orga-
nizacija namreč 
postavila sto-
jnice na podlagi 
tematskih poti, 
pod katerimi pro-
movira slovensko 
turistično ponud-
bo. Brezovica se je 
skupaj z Vrhniko, 
Dobrovo - Pol-
hovim Gradcem in 
Horjulom znašla 
na tako imenovani 
Vetrni poti, na kat-
eri so sicer družno, 
a vsaka s svojo sto-
jnico, promovirale 
svojo turistično 
ponudbo. Kot je 
povedala Urša 
Šuštaršič, ki je za 
brezoviško stojnico 
podajala obiskov-
alcem informacije, je največ obiskovalcev povpraševalo po možnostih 
kolesarskih izletov v občini. »Največ jih zanimajo kolesarske poti. 
Sprašujejo namreč, kam vse bi se lahko po naši občini podali s kole-
som. Veliko je zanimanja tudi za pohodništvo, še posebej za vzpone na 
Krim, pa tudi sicer sprašujejo splošna vprašanja, kot na primer, kaj jim 
lahko naša občina ponudi,« nam je razložila Urša. S svojo stojnico se je 
predstavljal tudi konzorcij Barjanski cvet, ki združuje nekatera barjan-
ska društva, gospodarske subjekte in zavode. Kot je dejal Tomaž Toni iz 
konzorcija, so tudi pri njih zelo veliko povpraševali predvsem po more-
bitnih kolesarskih poteh na Barju, veliko pozornosti pa je pritegnila 
tudi predstavitev možnosti ogleda Ljubljanskega barja iz balonarske 
košare. 

Gašper Tominc
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Komunala

Šole in vrtci

Komunala na Občini Brezovica
Letošnja zima nas je spomnila, da je to letni čas, ki prinese tudi niz-

ke temperature in sneg, na katerega  smo že kar malo pozabili. Nikoli 
ni vse idealno, tako da tudi zimska služba, ki je organizirana tako, da 
za občinske ceste poskrbi naše komunalno podjetje skupaj s koope-
ranti, za državne ceste pa poskrbijo na državnem nivoju, ni zadovoljila 
vseh pričakovanj naših krajanov. Pri tem je potrebno poudariti, da za 
potrebne ukrepe obstajajo tudi normativi, tako da je slaba volja ve-
likokrat odveč. Na občini ocenjujemo, da zimska služba deluje dobro. 
V januarskih dneh je komunalni oddelek skupaj s predstavniki kra-
jevnih skupnosti opravil ogled vakuumskega kanalizacijskega sistema v 
industrijski coni v Logatcu. Seznanili smo se z načinom gradnje in ob-
ratovanja. Po vsem videnem menimo, da je prav ta tehnologija prava 

za naše zahtevne razmere glede terena. Komunalni oddelek je pripravil 
tudi razpise za dela na kanalizacijskem omrežju v KS Rakitna, vodo-
vodno povezavo Notranje Gorice – Vnanje Gorice, izvedbo črpališča na 
Brcah, gravitacijsko kanalizacijo v Vnanjih goricah in naročil  projektno 
dokumentacijo za pločnik od Podpeči do Jezera. Zima je tudi ustavila 
dela na Podpeški cesti, ki se bodo nadaljevala, takoj ko bodo vremen-
ske razmere to dopuščale. V februarju imamo napovedan sestanek 
s predstavniki Slovenskih železnic glede železniške postaje v Vnanjih 
Goricah, ki naj bi jo začeli graditi v letu 2010.

Marko Čuden, 
podžupan

Projekt Beno
Danes je bil zame zelo poseben dan. V šolo sta prišla prijazna poli-

cista. Razdelila sta nam stripe z naslovom »Policist Beno, kaj pa zdaj?«. 
Razdelila sta nas v dve skupini, v vsaki po devet učencev. Razložila sta 
nam, v kakšnih primerih moramo poklicati policijo, na številko 113. 
Na koncu stripa pa smo mu lahko zastavili vprašanja. Sledili so prstni 
odtisi. Bilo je zelo razburljivo, ko mi je policist prijel prstke, jih pomočil 

v tinto in jih odtisnil na papir stripa. Policista sta nam pomahala in 
odšla. Ta dan se mi bo za vedno vtisnil v spomin, saj sem prvič v življenju 
dajala prstne odtise v taki družbi. Imela sem se zelo lepo. 

Simona Kenk, 4.c,  
Notranje Gorice

Nova FordFiesta

www.novafordfiesta.si

Poraba: 4,2–6,5 l/100 km; emisija CO2: 110–154 g/km. www.ford.si

Sledite novemu trendu
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Šport
Tretji Štefanov tarok turnir v Dolenji Brezovici

V petek, 26. decembra, je na Dolenji Brezovici potekal tretji 
Štefanov tarok turnir, v organizaciji PGD Brezovica pod Krimom. Kot 
vsako leto je bila tudi tokrat glavna nagrada pršut, ki postaja zaščitni 
znak turnirja. Tekmovalo je 18 tekmovalcev, poleg tega pa se je zbralo 

Od leve proti desni: Luka Mlakar, 3. mesto, Tomaž Rogelj 1. mesto ter Miha Suhadolnik 2. mesto.

še približno 15 opazovalcev, ki so z zanimanjem spremljali potek tek-
movanja. Turnir se je pričel ob 15. uri in se končal okoli 21. ure. Po 
končani prireditvi je za brezplačne klobase poskrbel Janko Francelj, za 
kar se mu lepo zahvaljujemo. Prav tako se za sodelovanje zahvaljujemo 
vsem ostalim udeležencem ter z željo, da se čez eno leto spet snidemo, 
vse lepo pozdravljamo.

Jože Petelin

Novoletni turnir NTK Preserje
Na prvem novoletnem turnirju, ki se je odvijal 22. in 23. decembra 

2008,  je sodelovalo 23 igralcev in igralk našega kluba (zaradi šolskih 
obveznosti sta manjkala Karin ter Martin). Razdeljeni so bili na dve 
kategoriji, mlajši (do šestega razreda) in starejši (vsi ostali). Pri mlajših 
je zmagala Leja pred Pio in Živo, vse tri pa so pokazale tudi največ 
znanja. Pri starejših je brez poraza zmagal Miha (izven konkurence) 
pred Maticem, Niko, Črtom in Patricijo. Pri tej skupini je zelo presenetil 
Črt, saj po letih spada v mlajšo skupino, toda tako je dokazal, da se 
enakovredno kosa s starejšimi igralci. Prvi trije v vseh konkurencah so 
dobili praktične nagrade, ki so jih prispevali sponzorji kluba, klub pa je 
obdaroval tudi ostale igralce, ki so sodelovali. Na koncu tekmovanja, 
ki je potekalo dva dni, so igralci zasluženo in z velikim apetitom pojedli 
pice, ki jih je prispeval klub. Pridružili so se jim tudi najmlajši, ki pod 
vodstvom Sabine vadijo v mali telovadnici.

NTK Preserje
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Kultura
Uspeh ŽPZ Brezovica na Sozvočenjih 2008

Pevke Ženskega pevskega zbora Brezovica smo se 29. novembra 
2008, pod vodstvom zborovodkinje Sonje Sojer, udeležile 3. regijskega 
tematskega pevskega koncerta odraslih zasedb Osrednje Slovenije v 
Škofijskih zavodih Ljubljana – Šentvid. Zbor je bil za nastop na pri-
reditvi, imenovani Sozvočenja, izbran spomladi na medobmočni reviji 
pevskih zborov. Na koncertu smo predstavile cikel otroških ljudskih 
pesmi Slovencev v Italiji, ki jih je priredil Pavle Merku. V pesmih se je 
prepletalo nadiško, zahodnokraško in rezijansko izročilo, od nežnih us-
pavank, ki zazibljejo otroka v sen, ko se sonce poslovi, do poskočnega 
plesa, ob katerem se v širokih krilih pozibavajo košate Rezijanke. Iz-
bor pesmi zborovodkinje Sonje Sojer je bil pravi, njeno delo s pevkami 
pa kvalitetno, kar sta potrdila tudi strokovna spremljevalca, Andraž 
Hauptman in Danica Pirečnik. Odločila sta se namreč, da med dvana-
jstimi pevskimi zbori, Ženski pevski zbor Brezovica prejme 3. nagrado. 
Sklepni koncert najboljših zborov posameznih regij je v počastitev  
10. decembra, svetovnega dneva zborovskega petja, potekal v sobo-
to, 13. decembra 2008, v veliki dvorani Slovenske filharmonije v Lju-
bljani.

Teodora Edita Jesih, 
ŽPZ Brezovica

Knjižnica Brezovica odpira vrata
Na predvečer slovenskega kulturnega praznika, v soboto, 7. janu-

arja, Občina Brezovica svečano odpira vrata nove knjižnice na Brezovi-
ci. V zadnjih letih je knjižnica delovala zasilno v zaklonišču, kar pa ni 

bil primeren prostor za knjižnico. Zato je bilo več kot nujno, da se je 
knjižnica preselila v nove prostore. Novi prostori se tako nahajajo nad 
trgovino Mercator v središču Brezovice. Nova lokacija uporabnikom 
ponuja večji in primernejši prostor. Tako postaja knjižnica sodobna 
kulturna ustanova, ki je dostopna vsem občanom in pomembno prisp-
eva h kulturnemu utripu občine. Zavedamo se namreč, da je kultura 
že vrsto stoletij osrednje področje, kjer se ohranja in razvija slovenski 
jezik. Knjižnica Brezovica pa vabi občanke in občane na dan odprtih 
vrat v nedeljo, 8. februarja, od 9. do 13. ure, ko praznujemo kulturni 
praznik.

Vljudno vabljeni!

Občina Brezovica

Kulturno močvirje 2009
Skupaj z otvoritvijo nove knjižnice Občina Brezovica prireja 

prireditev Kulturno močvirje. Kulturno močvirje je tradicionalna 
kulturna prireditev, na kateri se zberejo vsa kulturna društva v naši 
občini in tudi drugi kulturni izvajalci v občini. Vsaka skupina se 
namreč predstavi s svojo točko. Letošnje Kulturno močvirje bo 
v novih prostorih za potrebe občine nad trgovino Mercator na 
Brezovici. Povezovanje in organizacijo letošnje prireditve je prev-
zelo Kulturno društvo Breza. Naslov letošnje prireditve bo Naše 
korenine (Od Trubarja do našega časa), rdeča nit pa bodo oblet-
nice velikih Slovencev v letu 2009.

Občina Brezovica

OBČINA BREZOVICA

“Tisti, ki verjamejo v naše sposobnosti, nas več kot spodbujajo. 
Ustvarjajo nam okolje, v katerem nam še lažje uspe.”

J. H. Spalding

Spoštovani,

vljudno vabljeni v 

KULTURNO MOČVIRJE 2009
in na

OTVORITEV KNJIŽNICE BREZOVICA

v soboto, 7. februarja, ob 18. uri, 
Podpeška cesta 2, Brezovica (nad trgovino Mercator).

Notranjost nove knjižnice

Debevec s frajtonarico na MTV
Rakičanu Mihi Debevcu, virtuozu na harmoniki, so se uresničile 

otroške sanje, da bi zapolnil program največje glasbene televizije MTV. 
Sicer je nekoč sanjal, da bi nastopil kot bobnar rockovske skupine, 
nikoli pa si ni predstavljal, da si bo pot na ekran kultne televizijske 
postaje utrl s harmoniko. Toda vse je mogoče, če so sanje dovolj velike 
in podkrepljene s trudom. Miha Debevec in Tomaž Rožanec sta pred 
časom kot duo ‘Spopad harmonik’ za novo ploščo slovenskih raperjev 
Murata in Joseja posnela skladbo, nato pa sta bila na njun koncert pov-
abljena še kot glasbena gosta. Miha s frajtonarico in Tomaž s klavirsko 
harmoniko sta se zasedbi pridružila pri skladbi z naslovom Captamur. 
Vse skupaj je posnela MTV in pred dnevi predvajala tudi v svojem pro-
gramu. Tako imamo še en dokaz več, da je v glasbi možno marsikaj 
in da tudi ni nobenih omejitev v povezovanju različnih inštrumentov z 
različnimi glasbenimi zvrstmi.

Orion
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Zahvala

V četrtek, 15. januarja 2009, je zagorel pomožni objekt Mi-
zarstva DAJLES v Podpeči. Ob tej priložnosti bi se radi zahvalili 
gasilcem PGD Podpeč ter PGD Kamnik pod Krimom za hitro 
posredovanje, g. Stanetu Šuštaršiču, ki je poskrbel za odvoz 
pogorišča ter g. Janezu Trobevšku ml. za humorističen pristop.

Družina Kužnik

Ostalo
Predstavitev DU Tulipan Vnanje Gorice

V začetku januarja je minilo 12 let od ustanovitve DU Tulipan 
Vnanje Gorice. Od ustanovitvenih 26 članov, se je društvo v 12 letih 
povečalo na 274 članov in je dobro zaživelo v našem kraju. V letu 2008 
je imel UO društva, skupaj z nadzornim svetom,  devet sej. Na prvi seji 
je bil sprejet  plan dela za leto 2008. Ustanovljena je bila tudi tričlanska 
sekcija za humanitarno in socialno pomoč članom, ki jo uspešno vodi 
član g. Drago Zorc. Sekcija je takoj po ustanovitvi pričela z delom, t.j. 
skrbjo za bolne in onemogle člane. Maja in oktobra so člani sekcije 
obiskali bolne in onemogle člane ter vse krajane nad 75 let, večino na 
domu, nekatere pa v oskrbovanih domovih. Razveselili so jih z obiskom 
in skromnim darilom. Finančno šibki so prejeli tudi skromno finančno 
pomoč. Za darila in finančno pomoč je bilo porabljenih 850 EUR. V 

društvu zelo uspešno deluje tudi sekcija za telovadbo, ki jo že več let 
požrtvovalno vodi članica DU Tulipan, ga. Mira Zbačnik, od septem-
bra do julija, vsak ponedeljek in četrtek od 9. do 10. ure, v prostorih 
Nadstrešnice. Članice in člani se gibanja za zdravo življenje udeležujejo 
kar v velikem številu. Gibanje ohranja zdravje, osrečuje in je vrelec 
mladosti, o čemer se lahko prepriča vsak, ki se odloči za telovadbo in 
sodeluje po svojih močeh. 

Tudi turistična sekcija je za leto 2008 uspešno izpeljala vseh pet 
planiranih izletov in veselo martinovanje kot šesti izlet v Beli krajini.

UO društva Tulipan se je v letu 2008 prijavil na dva občinska raz-
pisa, na razpis za razvoj športa in športnih dejavnosti in na razpis za 
razvoj društva  in društvene dejavnosti. 

Za razvoj športne dejavnosti je društvo prejelo 188,52 EUR, sred-
stva pa so bila porabljena za nabavo športnih rekvizitov. Za razvoj 
društvene dejavnosti je društvo prejelo 1.447,58 EUR, ki jih koristi 
za organizacijo občnega zbora (pogostitev) in za pomoč socialno 
šibkim in obolelim članom društva. Društvo razpolaga še s sredstvi 
od članarine, drugih donacij nima. Glavni cilj UO in članov društva 
za leto 2009 je pridobitev primernega društvenega prostora za de-
lovanje in razvoj (druženja ob raznih prostočasnih dejavnostih). Za 
dodeljena finančna sredstva  se Občini Brezovica najlepše zahvaljujem. 
Zahvaljujem se tudi KS Vnanje Gorice za uporabo dvorane pri izvedbi 
občnega zbora, gasilcem pa za posojo miz. Zahvala velja tudi članom 
UO, ožjim sodelavcem, vodjem sekcij, poverjenikom ter vsem, ki ste 
kakorkoli pomagali pri organizaciji občnega zbora in razvoju društva in 
društvenih dejavnosti v letu 2008. Vabimo tudi vse na novo priseljene 
upokojence in na novo upokojene krajane, da se nam pridružite in 
pomagate pri razvoju društva in društvenih sekcij. Uradne ure so vsak 
torek, od 9. do 10. ure, na sedežu društva v Nadstrešnici, Nova pot 5, 
Vnanje gorice. Dobrodošli!

Ivan Zbačnik, 
predsednik DU Tulipan

 

Društvom upokojencev Občine Brezovica
Upravni odbor Planinskega društva Podpeč - Preserje je sprejel 

odločitev, da ponudi vsem upokojencem, ki želijo aktivno preživljati 
svoja najlepša leta življenja, strokovno organizirane in vodene izlete 
po naših prelepih planinah, poleg tega pa še spoznavanje gorovja os-
tale Evrope in tudi izven Evrope. Naši vodniki imajo ustrezne licence in 
pod okriljem Planinskega društva lahko organizirajo planinske izlete, 
kar tudi zakonski predpisi dovoljujejo. Zato vas prosimo, da v okviru 
možnosti svoje člane seznanite z našim dopisom. Za to se vam že v 
naprej zahvaljujemo. Vse informacije lahko dobite preko telefona 041 
/ 795-006 (Goršič) ali po e-pošti: marko.gorsic@amis.net .

Planinski pozdrav,

Marko Goršič, 
predsednik PD Podpeč - Preserje
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Skavtska kulturna prireditev
Skavti Ostrorogega jelena iz Brezovice vas vabimo na tradicionalno 

prireditev ob kulturnem prazniku, 8. februarju. Pripravljamo predstavo 
v spomin našemu pesniku, Francetu Prešernu. Vsi ste lepo vabljeni, da 
se nam pridružite v nedeljo, 8. februarja, ob 17. uri, v dvorani kulturne-
ga doma v Podpeči. 

Letos smo se odločili, da bomo za vstopnino namesto prostovoljnih 
prispevkov zbirali stare, odslužene igrače, ki jih bomo podarili Pediatrični 
kliniki v Ljubljani in tako polepšali bivanje otrokom v bolnici. Prosimo 
vas, naj bodo plišaste igrače oprane in čiste, predvsem zaradi higiene. 
Veseli bomo česarkoli, kar bi otrokom polepšalo dan (plišaste igrače, os-
tale »trde« igrače, karte, igre …). Zbiramo po principu »ena družina, ena 
igrača«. Da ne bo pomote, igrača ni pogoj za vstop, je pa zaželjena!

Vsi lepo vabljeni!

Skavti

Seminar za mentorje planinskih skupin
Mentor planinske skupine je aktiven član planinske organizacije, ki 

mu je bil podeljen strokovni naziv Mentor planinske skupine. Z enakim 
strokovnim nazivom označujemo člane ne glede na spol. Usposabljan-
je za mentorje planinske skupine je oblika strokovnega izobraževanja 
pedagoških delavcev s področja planinstva. Usklajeno je z usposabljan-
jem za strokovni naziv Vodnik Planinske zveze Slovenije in ga delimo na 
osnovno in dodatno usposabljanje.

Osnovno usposabljanje za mentorje planinskih skupin 
Program osnovnega usposabljanja za Mentorje planinskih skupin 

je namenjen pridobitvi strokovne usposobljenosti za vodenje planin-
skih skupin v planinskih društvih, vrtcih, osnovnih in srednjih šolah, 
dijaških domovih, fakultetah in drugih organiziranih oblikah vzgojno 

- izobraževalne dejavnosti (zavodi). Oblika osnovnega usposabljanja 
je seminar.

Cilji usposabljanja 
Mentorje planinskih skupin usposabljamo za uresničevanje nasled-

njih nalog: organiziranje in vzpodbujanje celoletne planinske deja-
vnosti za posamezne starostne skupine v planinskih društvih, skrb za 
planinsko dejavnost v vrtcih, šolah in drugih zavodih s področja vzgoje 
in izobraževanja v sodelovanju z vodstvi Zavodov, priprava, izvedba 
in analiza vsakoletnega programa planinske skupine ter posameznih 
oblik planinske dejavnosti, formalno in neformalno prenašanje lastnih 
poklicnih pedagoških znanj na prostovoljne strokovne delavce v športu 
s področja planinstva, skrb za stalno lastno dodatno usposabljanje, ki 
vključuje tudi samoizobraževanje.

Mentor planinske skupine lahko izvaja različne oblike planinske de-
javnosti (sprehode, izlete, pohode, tabore …), ki so v celoti prilagojene 
sposobnostim članov planinske skupine, ki jo vodi in ki jih je mladinski 
odsek, planinsko društvo ali zavod uvrstil v svoj celoletni program dela.  
Mentor planinske skupine lahko vodi tiste oblike planinske dejavnosti, 
ki ustrezajo njegovi usposobljenosti. Praviloma se te dejavnosti odvi-
jajo na območjih, ki jih mentor planinske skupine dobro pozna, oblike 
same pa ne zahtevajo obvladovanja dodatnih tehničnih in orientaci-
jskih znanj. Mentor planinske skupine se pri izvajanju posameznih ob-
lik planinske dejavnosti ravna po normativih za vodenje, ki jih je sprej-
ela Planinska zveza Slovenije. 

Program usposabljanja 
Program vsebuje 62 ur vsebin iz 21 predmetov: Mentorjem za 

popotnico, Varnejše bivanje v gorah ter Gremo v gore. V programu 
je predvidenih najmanj 20 ur praktičnega dela v obliki vaj, izletov in 
tur. Udeleženci prejmejo knjigo Mentorji planinskih skupin, v kateri so 
objavljena besedila predavanj. Besedila se dopolnjujejo in pojasnjujejo 
s predavanji in vajami. Šele vse skupaj tvori celoto vsebin, predvidenih 
za program usposabljanja.
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Pogoji za udeležbo in obveznosti udeležencev 
Kandidat za mentorja planinske skupine mora ob prijavi izpolnje-

vati naslednje pogoje:

- višja ali visoka izobrazba katerekoli usmeritve s pedagoško smerjo 
(izjema študent višjega letnika ali absolvent),

- veselje do dela z mladimi v planinstvu,

- članstvo v PD.

O izjemah odloča na seji z ugotovitvenim sklepom Odbor mentor-
jev planinskih skupin MK PZS. Za uspešen konec osnovnega usposa-
bljanja je potrebna aktivna udeležba ter oddaja seminarske naloge, ki 
jo mentor naloge oceni kot uspešno. Teme seminarskih nalog določi 
Odbor mentorjev planinskih skupin MK PZS. Udeleženci po končanem 
usposabljanju prejmejo potrdilo o udeležbi na usposabljanju.

Strokovni naziv 
Po oddani in uspešno ocenjeni seminarski nalogi Odbor mentor-

jev planinskih skupin MK PZS podeli udeležencu programa trajni naziv 
Mentor planinske skupine, izkaznico mentorja planinske skupine ter 
potrdilo o podeljenem strokovnem nazivu.

Poleg pravic, ki izvirajo iz članstva v planinskem društvu, ima men-
tor planinske skupine pravico še do dodatnih ugodnosti. Gre za prav-
ice s področja zavarovanja civilno pravne odškodninske odgovornosti, 
informiranja, samoizobraževanja s pomočjo strokovne literature ter 
dodatnih popustov pri prenočevanju v planinskih kočah. 

Pravice, ki jih lahko v posameznem letu uveljavljajo samo regis-
trirani mentorji planinskih skupin, vsako leto na predlog Upravnega 
odbora Mladinske komisije Planinske zveze Slovenije potrdi Upravni 
odbor Planinske zveze Slovenije. 

Mentorji planinskih skupin so ob podelitvi strokovnega naziva 
vpisani v Register mentorjev planinskih skupin. Z dnem vpisa v Register 
mentorjev planinskih skupin velja prva registracija za dobo do oddaje 
poročila o delu v prihodnjem letu. Dovoljenje za opravljanje dejavnosti 
velja za dobo treh let. Pogoj za obnovitev dovoljenja je predhodna 
aktivna udeležba na katerikoli obliki dodatnega usposabljanja iz pro-
grama dodatnega usposabljanja mentorjev planinskih skupin, ki ga je 
potrdil Odbor mentorjev planinskih skupin MK PZS.

Usposabljanje bo potekalo od 2. avgusta 2009 do 9. avgusta 2009 v 
PUS Bavšica. Rok prijave je 30. 6. 2009, prijave pa sprejema PD Podpeč 
– Preserje na 041 / 795 006, ki krije tudi stroške izobraževanja. 

PD Podpeč - Preserje

Povabilo za delo v skupno dobro domačega kraja 
V začetku leta smo na seji UO ŠKTD Lokvanj obravnavali tudi 

načrte za nadaljnje delo in bili enotni, da je »kriza« lahko spodbu-
da za odkrivanje danosti in dobrin v domači soseščini. Ob tem so 
dobrodošla tudi že večdesetletna prizadevanja, ki temu dodajajo še 
odkrivanje in izkoriščanje lastnih talentov v skupno dobro. S pomočjo 
elektronskih medijev so že vzpostavljene točke medsebojnega in-
teresnega povezovanja od spodaj navzgor. Povabljeni ste k medseboj-
nem povezovanju, da tako organizirani pripravimo boljše, kvalitetnejše 
ter varnejše pogoje življenja v svojem zaselku in kraju. V zaselku je zelo 
podobno kot v družini, saj je napredek, v vaši družini in v vašem naselju, 
največ odvisen od tam živečih ljudi. Od leta 1968 naprej se v društvu 
za skupno dobro narejeno, iskreno zahvaljujem vsem zaslužnim za to. 
Vabim vas tudi v naprej, tako da pokličete 040 / 216 689 (Nada). To 
storite čim prej, saj se že pripravljamo na letošnji občni zbor, kjer se 
bomo skupaj natančneje pogovorili o vsem.  Za več o tem odtipkajte v 
iskalnik TIC Lokvanj ali pokličite na 051 / 344 688.                               

Javna zahvala Srečku Pristavcu 
Upravni odbor ŠKTD Lokvanj izreka ustanovnemu članu društva, 

Srečku Pristavcu, javno zahvalo za delo v korist celotne skupnosti ter 
za podarjeni sliki furmanov in z zadnjim letom izpopolnjen album 

kronike, ki obsega utrinke društvenega delovanja od 1968 do 2009. 
Istočasno vabimo vse k posnemanju zapisovanja zgodovine, vsem nam 
skupne dediščine.                                                                                      

Deset spodbudnih 
• Furmani vas popeljejo, če jih pokličete dan prej na: 041 / 549 873, 

031 / 731 061, 031 / 871 887.
• Ljubitelji/ce gorskega kolesarjenja, pokličite 041 / 295 855 (Blaž).
• Ljubitelji/ce (smučarskih) tekov, pokličite 041 / 660 799 (Meta).
• Ljubitelji/ce drsanja, pokličite 041 / 749 279 (Marija).
• Ljubitelji/ce deskanja, pokličite 040 / 344 688 (Luka).
• Varne Ašičeve poti nas že v vseh krajih »spodbujajo«, da se po 

njih čim bolj izognemo prometnicam in ob rekreaciji istočasno še 
spoznavamo ter varujemo tudi naravno in kulturno dediščino.

• Ob resnici, da smo podeželje (predmestje) Ljubljane in Vrhnike, se 
vedno več ljudi zaveda, da smo tudi središče Ljubljanskega barja z 
zaledjem. 

• Akcija, ki množi število v odsevne jopiče oblečenih, se nadaljuje.
• Pohvalno je večanje števila tistih, ki na sprehodu psa ne spustite 

z vrvice. O najprimernejšem obnašanju v naravi se posvetujmo z 
lovcem, 041 / 721 998 (Stane).

• Gospodarjenje z gozdovi ni samoumevno, zato se posvetujmo 041 
/ 657 205 (Brane).

Februar je pri nas že od 1990 mesec kulture 
Mesec kulture 2009 obeležujemo z vabilom vsem umetnicam in 

ustvarjalcem ročnih spretnosti, da se med seboj povežemo. Živeči pod 
Krimom, pokličite 031 / 517 707 (Mateja). Iz Brezovice, Vnanjih in No-
tranjih Goric pa pokličite 051 / 344 688 (Drago). Primer podobnega 
povabila iz prvih let je na portalu http://vimeo.com/2784215 .  

                                                             Drago Stanovnik,  
v imenu ŠKTD Lokvanj in DzLB

www.novi-megane.renault.si

NOVI RENAULT MEGANE. Čas je za spremembo. Za avto, ki je po EuroNCAP testih najvarnejši 

do sedaj. Ki ga odlikuje še bolj zmogljiv in varčen motor. Vrhunska lega na cesti in izjemno udobje v vožnji. 

Uporabne tehnološke rešitve, za katere se zdi, da vam berejo misli. In vrhunska izdelava iz najsodobnejših 

materialov. Zapeljite novega Megana na testno vožnjo. Ali kar domov. Že za 13.900 EUR.

SO LJUDJE, KI VOZIJO RENAULT. 
IN LJUDJE, KI GA ŠE BODO.
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Delo stranke NSi
Od odhajajočega leta smo se člani NSi še zadnjič poslovili na 

družabnem srečanju, ki je v prijetnem vzdušju potekalo 22. decem-
bra 2008. Predsednik OO NSi Brezovica je v svojem govoru pozdravil 
vse člane in jim zaželel vesele božične praznike in srečno novo leto. V 
sproščenem vzdušju smo se pogovarjali o aktualnih temah. Med dru-
gim smo se dotaknili konstruktivnega dela naših članov v občinskem 
svetu, odboru za družbene dejavnosti, svetih krajevnih skupnosti in  
tudi minulih volitev, ki za našo stranko niso bile najuspešnejše. Toda 
taka je bila volja volivcev. Kljub temu naša stranka deluje s polno 
paro. Pogovarjali smo se tudi o prihajajočem občnem zboru, na kat-
erem bomo predstavili nove smernice. Člani si želimo, da bi se v našo 
stranko včlanilo več mladih, saj smo stranka, ki z modrostjo gleda v 
prihodnost. Lepo vas pozdravljamo člani NSi – ja in vam želimo vse 
dobro v letu 2009.

Milan Vidmar,  
član NSi

Koledovanje v Preserju
V župniji Preserje smo lani v dneh med božičem in praznikom sv. 

treh kraljev izvedli že osmo trikraljevsko koledniško akcijo. To je dobro-
delna misijonska akcija, katere namen je pomagati ljudem in otrokom 
v tretjem svetu, kjer delujejo slovenski misijonarji (npr. gradnja vrtca 
na Madagaskarju, novih učilnic v Senegalu, mladinskega centra v Ma-
laviju itd.) in obenem tudi ohranjanje slovenskega ljudskega izročila. 
Mladi koledniki so začeli z obiski že na Štefanovo, 26. decembra 2008. 
V hiše so prinašali voščilo božičnega  veselja in miru ter prošnjo za bla-
goslov v novem letu. Sodelovalo je devet skupin otrok s spremljevalci, 
ki so si razdelili posamezne dele župnije. Ker je župnija prevelika, da bi 
vse hiše obiskali v enem dnevu, so koledovali tudi naslednji dan, 27. 

decembra 2008. Ljudje 
odprtih rok in dobrega 
srca so v tej akciji da-
rovali 5.040,56 EUR, za 
kar se vsem iskreno za-
hvaljujemo. Na praznik 
sv. treh kraljev smo 
sodelovali pri večerni 
maši in se tako Bogu 
zahvalili za blagoslov 
pri koledovanju. Po 
zaključku akcije smo se 
udeležili tudi srečanja kolednikov v Šentvidu nad Ljubljano, kjer smo se 
ob spremljavi harmonike predstavili ostalim kolednikom iz ljubljanske 
nadškofije. Delo na misijonu je ob slikah predstavila s. Tadeja Mozetič, 
misijonarka v Paragvaju, srečanje pa je s humorjem zaključil Jure Sešek 
z Martinom Krpanom.

Petra Zega

Izzivi gospodarske krize
Slovenija je pred izzivom učinkovitega odgovora na finančno in 

gospodarsko krizo. Svetovna finančna kriza Slovenije neposredno ni 
prizadela, saj nobena pomembnejša finančna institucija v državi ni 
propadla. Vendar pa je upočasnitev, zmanjšanje in ponekod prekinitev 
finančnih tokov v svetovnem finančnem sistemu ogrozila tudi delovanje 
finančnega sistema v Sloveniji, tudi zaradi prevelike togosti sloven-
skih finančnih institucij. Finančna kriza je močno prizadela nekatera 
najmočnejša svetovna gospodarstva. Evropske države, v katere tudi Slo-
venija največ izvaža, zmanjšujejo obseg proizvodnje, skrajšujejo delovni 
čas, zmanjšujejo in ukinjajo nekatere proizvodne programe, hkrati pa 
zmanjšujejo davke ter pospešeno sprejemajo druge protikrizne ukrepe. 
Slovenija, kot zelo povezan del evropske ekonomije, je po eni strani zara-
di članstva v Evropski monetarni uniji (sedaj se vidi, kako pomembno je, 
da smo prevzeli euro) močnejša, po drugi strani pa je zaradi odvisnosti 
od izvoza na skrčenih evropskih trgih izpostavljena enakim posledicam 
kot ostali del razvitega sveta. Slovenija ima pri iskanju pravih odgovo-
rov prednost v nizki zadolženosti ter sorazmerno dinamičnemu sektorju 
malega in srednjega podjetništva, ki zaposluje tudi največ delavcev. 
Ekonomisti opozarjajo, da bo učinkovito možno prebroditi krizo le, če 
bo država davčno razbremenila gospodarstvo. Potreben je sistemski 
pristop. To pomeni, da se pripravijo pravi ukrepi in se jih uvede takrat, 
ko je za to najbolj primeren čas. Osamljen ukrep ne bo učinkoval tako 
dobro, kot bi lahko paket dobro pripravljenih in med seboj usklajenih 
ukrepov. Poleg tega vemo, da obstajajo možnosti in da je to tudi najbolj 
učinkovito, da se k posameznim podjetjem, ki so se znašla v težavah, 
pristopa individualno. Take rešitve so najboljše, saj se v Muri na primer, 
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Zahvala

ob boleči izgubi drage mame, babice in prababice

STANISLAVE JAMNIK
iz Kamnika pod Krimom 111,

se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izrečeno 
sožalje ter darovano cvetje in sveče. Hvala gospodu župniku za lepo opravljen 
obred, organizaciji Zveze borcev za poslovilni govor, pogrebni službi Vrhovec ter 
vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti.

Vsi njeni

 Zdaj se spočij,
Izmučeno srce,
Zdaj se spočijte
Zdelane roke.
Zaprte so utrujene oči.
Le moja drobna lučka še brni.

 

                          IVAN ŠIRCELJ

Tiho in skromno, kot je bilo njegovo življenje, nas je zapustil dragi mož, ati in 
dedi. Predragi naš ati, zelo te bomo pogrešali. Nosili te bomo v srcu in hvaležni 
smo Bogu, da smo te imeli. Hvala za tvojo dobroto. In čeprav se ti zdi, da te je 
pogoltnila temna smrt, siješ nad nami kot zvezda z neba. Ob zadnjem slovesu se 
zahvaljujemo gospodu župniku Jožetu Mateju, za lepo opravljen pogreb. Iskrena 
hvala vsem, ki ste darovali za svete maše, za denarno pomoč, sveče in cvetje, pev-
cem, za prelepo zapete žalostinke in trobentaču za Tišino in nenazadnje vsem, ki 
ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči vsi njegovi

Zahvala

V samoti čarni dih spominov zadrhti
In nežno te prenese v dni nekdanje 
In spet si z njimi, ki so pred teboj odšli,
In ti se vračajo samo še v tvoje sanje.

 (Ada Škerl)

ob boleči izgubi drage mame

FRANCKE GERJOLJ
iz Samotorice 4

Iskreno se zahvaljujem vsem prijateljem, znancem, sodelavcem, sosedom, 
učencem in njihovim  staršem za izraženo sožalje, podarjene sveče in cvetje. 
Hvala tudi vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Hčerka Marija Premrl

Zahvala

 
Zahvala

ob smrti našega

ANTONA OSREDKARJA
iz Notranjih Goric

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, sovaščanom, 
sosedom, posebno še Milanu, Borisu, Dušanu, Zdenki in Sonji za pomoč v zadnjih 
trenutkih ter prijatelju Franciju za izrečene poslovilne besede. Hvala za darovano 
cvetje in sveče in vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi

 
Zahvala

ob izgubi dragega moža, očeta, dedka

MIROSLAVA PERKA
17. 10. 1928 – 13. 12. 2008

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče. Zahvala vsem, ki ste ga pospremili 
na njegovi zadnji poti. Zahvaljujemo se g. župniku  Mihelčiču in pogrebni službi  
PIETA za opravljen pogrebni obred. 

Žalujoči: žena Vida, sin Edi z družino

 
Zahvala

Tiho nas je zapustila

ANGELA ŠEBENIK
roj. Urbančič, 1936

Iskrena hvala sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izrečeno ust-
no in pisno sožalje, darovano cvetje in sveče. Zahvala dr. Danici Pavlič Rotar 
za spremljanje njenega zdravja in patronažni sestri Anici. Hvala tudi gospodu 
župniku za lep poslovilni obred, Pogrebni službi Pieta, pevcem in vsem, ki ste jo 
pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Ne jokajte ob mojem grobu
le svečko mi prižgite,
pomislite kako trpela sem
in večni mir mi zaželite.

                       Žalostne nas je zapustila

                    KRISTINA JEREB

Ob smrti naše ljubljene Kristine, se iskreno zahvaljujemo vsem in vsakomur, ki 
ste nam stali ob strani v času njene bolezni in nas hrabrili ob njeni smrti. Hvala 
vam za cvetje, sveče in besede tolažbe ter spremstvo na njeni zadnji poti. Hvala 
pogrebni službi Vrhovec in g. župniku Koširju za lepo opravljen pogrebni obred. 
Hvala vsem, ki se je spominjate in pomislite nanjo.

Njeni domači

Zahvala

spopadajo z drugačnimi težavi kot v Talumu ali Gorenju. Za tak način 
reševanja težav podjetij imamo Zakon o reševanju podjetij v težavah. 

Evropske države uvajajo davčne olajšave. Naša vlada pa se očitno 
boji, da se bo, če razbremenijo gospodarstvo nekaterih davčnih ob-
veznosti, nabralo premalo sredstev za razdelitev med izbrisane in za 
nekatere druge ukrepe, ki so jim dali pomembno težo v koalicijskem 
sporazumu in jih želijo realizirati v najmanj primernem trenutku.

Tako je vlada ali zavrnila ali pa pomembno oklestila predloge zako-
nov, ki smo jih pripravili v poslanski skupini SDS, potem ko od vlade 
ni in ni bilo predlogov ukrepov, kljub temu, da jih ves čas napoveduje. 
Tako je še prejšnja vlada pripravila dva zakona za razbremenitev gos-
podarstva, enega je vlada zavrnila, drugega pa popravila tako, da bist-
veno zmanjšuje njegovo učinkovitost. 

Na januarski izredni seji smo obravnavali 4 točke, od katerih smo 
tri »davčne« zakone pripravili v PS SDS, enega, Zakon o subvencioni-
ranju del. časa pa je pripravila vlada. Minister je priznal, da je zakon 
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31.1. ob 19h OŠ Brezovica Odbojka Prigo Brezovica : TOM Mokronog

6.2. ob 18h Krim Redni letni občni zbor PD Podpeč – Preserje

7.2. ob 18h Mercator Brezovica Kulturno močvirje z otvoritvijo knjižnice

7.2. ob 19h OŠ Brezovica Odbojka Duol : UKO Kropa

8. 2. ob 9h do 13h Brezovica Dan odprtih vrat Knjižnice Brezovica 

8. 2. ob 17h KD Podpeč Skavtska prireditev ob kulturnem prazniku 

8.2. ob 7h  Izlet na Bohor (prijave sprejema Marko Goršič 
   na 041 795–006, v večernih urah)

16. 2. od 17.30 do 19h KS Podpeč Poslanska pisarna Alenke Jeraj 

19.2. od 16h dalje Vodarna Brest Dan odprtih vrat Vodarne Brest 

22.2. ob 7h  Izlet na Šmohor in Brnico (prijave sprejema 
   Marko Goršič na 041 795–006, v večernih urah)

28.2. ob 19h OŠ Brezovica Odbojka Prigo Brezovica : Salonit Anhovo II
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pripravljen na hitro, zato je bil tudi skoraj v celoti dopolnjen, z njim 
pa se ne strinajo niti tisti, katerim je namenjen. Pred parlamentom so 
protestirali sindikati, torej predstavniki delavcev, pa tudi delodajalci z 
rešitvami, ki jih zakon prinaša, niso preveč zadovoljni. Ostali trije za-
koni, s katerimi smo hoteli urediti več stvari, hitrejše vračanje preveč 
plačanega DDV podjetjem s strani države, povišati olajšave za inves-
ticije (saj je zdaj obdobje, ko naj bi podjetja investirala v nove pro-
grame in nove stroje ter prestrukturirala neperspektivna delovna mesta 
v kvalitetnejša in trajnejša), povečali sredstva za vlaganje v raziskave in 
razvoj (da poiščemo nove tržne niše), olajšali poslovanje podjetjem in 
jih razbremenili odvečne birokracije.

Vsi trije zakoni so bili popravljeni skorajda do nerazpoznavnosti in 
bodo prinesli manjše učinke kot bi jih po prvotnem predlogu, kljub 
temu, da ima celo koalicija nekatere predlagane izboljšave zapisane 
kot svojo zavezo v koalicijskem sporazumu.

Namesto tega je edini ukrep, ki smo mu bili priča dvig trošarin, 
kar je prineslo povišanje cen goriv, kar le dodatno obremenjuje tako 
podjetja kot nas posameznike. Prava ironija je, da je gorivo ta trenutek 
v Avstriji in na Hrvaškem cenejše kot v Sloveniji. 

Vlada obljublja 22 ukrepov, ki naj bi bili odgovor na gospodar-
sko krizo. Če bodo ti pravi, učinkoviti in med seboj usklajeni, bo to 
pomembno pomagalo slovenskemu gospodarstvu. V kolikor pa temu 
ne bo tako, se nam najverjetneje lahko zgodi črn scenarij - bistveno 
povečano število brezposelnih.  Da se to ne bi zgodilo, smo v Strokov-
nem svetu SDS pripravili predlog sodelovanja v Partnerstvu za razvoj in 
odgovore na gospodarsko krizo, ki bi, podobno kot v preteklem man-
datu, združeval politične stranke koalicije in opozicije  pri za Slovenijo 
ključnih odločitvah, pri reševanju problemov in izzivov nacionalnega 
pomena ter za nadaljevanje dolgoročne razvojne strategije Slovenije - 
doseganje in preseganje povprečne razvitosti EU.  To mora biti namreč 
cilj vseh - državljank in državljanov in politikov. 

Vabim vas v poslansko pisarno v ponedeljek, 16. februarja 2009 med 
17.30 in 19.00 v prostore KS Podpeč. Lahko me pokličete na tel.: 01/478-
95-35 ali se mi oglasite po el. pošti: alenka.jeraj@dz-rs.si. Informacije o 
mojem delu lahko najdete na: www.alenkajeraj.sds.si.

Alenka Jeraj, 
poslanka DZ RS

Posebne jaslice v Preserju 
Kot vsako leto ob Božiču, so bile tudi lanskega decembra po cerkvah 

v vsej občini v spomin na Jezusovo rojstvo skrbno postavljene jaslice. 
Prav vsake jaslice so nekaj posebnega, še posebej pa so izstopale jaslice 
iz Preserja, ki so bile delo domačinke Majde Kržič. Preserske jaslice so 
tako kot vsako leto doslej, prikazovale celotno zgodbo o Jezusovem 
rojstvu. Kot je pojasnila avtorica, pa je bila novost prikaz slovenske 
pokrajine, natančneje Gorenjske, kar ponazarjajo predvsem objekti iz 
lesa, prekriti z gorenjskimi skodlami. Kot je še pojasnila Kržičeva, so 
figurice iz gline ročno izdelane, med katerimi je bilo nekaj že videnih, 
nekaj pa na novo izdelanih. 

Orion

Kmetijska svetovalna služba obvešča
1. Predavanje za SKOP / KOP (Kmetijsko  Okoljski Program), bo 

v sredo, 4. februarja 2009, ob 9. uri, v KOLOSEJU - BTC. Točen raz-
pored po urah in predavateljih bo objavljen v Zeleni deželi in Kmečkem 
glasu. S seboj obvezno prinesite KMG-MID.

2. V torek, 3. februarja 2009, bo ob 10. uri v gostilni ULČAR na Igu 
predstavitev koruznih hibridov PIONEER.

3. Povrnitev trošarine za gorivo za leto 2008 – kriterij povrnitve

Obrazci so na voljo v prodajalnah državne založbe, www.carina.si, KSS
- povrnitev 50 % trošarine (plinsko olje, bencin, motorni petrolej ...)
- upoštevajo se GERK-i,
- 200 l na ha kmetijskega zemljišča pod GERK-i,
- 15 l na ha gozda,
-  hranijo se 10 let,
- potrdilo o zemljiščih se ne prilaga, pridobi ga carina po uradni 

dolžnosti,
- upravičenci pošljejo vlogo z  originalnimi računi za kupljeno gorivo 

v letu 2008 na Carinski urad Ljubljana, Šmartinska 152/a, Ljublja-
na,  do 31. marca 2009. 

KSS, 
enota Vič - Podpeč


